## 5D MEDAN + LAKE TOBA

DEPART: 180CT / 26NOV / 23DEC 2025











D1: SINGAPORE - MEDAN - BERASTAGI

## → FLIGHT DETAILS: SQ 990 SINKNO 0730/0800

Arrive at Kuala Namu Airport, meet and greet then transfer to local restaurant for lunch. Continue journey to Berastagi Hill Town, situated at Karo Highland. Along the way, pass through rain forest and have the opportunity to visit hot spring located on the foot of Sibayak Volcano. Don't forget to pack your shorts and towel if you'd like to take a dip in Karona hot spring, the warm Sulphur pool. Next, visit Buddhist Burmese Golden Pagoda, fruit and clothes market in Berastagi. Catch a distant glimpse of Sinabung Volcano, if weather permits. Check in hotel and enjoy steamboat dinner.

**HOTEL: MIKIE HOLIDAY RESORT 4\* OR SIMILAR** (NOTE: NO AIR CONDITIONING DUE TO PROPERTY IS 1400 METERS ABOVE SEA LEVEL)

## D2: BERASTAGI – LAKE TOBA – PARAPAT LAKESIDE TOWN [B,L,D]

After breakfast, embark on your journey to Parapat Lakeside Town. Enroute visit Sipiso-piso Waterfall and Taman Simalem Resort at the northern most part of Lake Toba. Lunch served at Taman Simalem Resort. Continue your journey to Parapat/Lake Toba with view of vegetable, coffee and fruit farms, pine tree plantation and breathtaking view of the Lake. After a short rest in Parapat, transfer to hotel for check-in. Dinner served at hotel.

HOTEL: NIAGARA HOTEL 4\* OR SIMILAR

### D3: PARAPAT - SAMOSIR ISLAND [B,L,D]

Breakfast at hotel, check out. Depart for Samosir Island by ferry. Visit the Sarcophagus Stone Tomb of the ancient Batak Toba King at Tomok village. Souvenirs and local clothing made by locals are abundantly available here. Proceed to visit Ambarita village, a Batak traditional village, where you will see the stone furniture and also the former execution stone located in the courtyard of King Siallagan. Lunch served at local restaurant. After lunch, head to Sibea-bea Park to check out the world's newest and tallest Jesus statue—standing at 61 meters high. Next, visit Efrata waterfall. Transfer to hotel and check-in. Dinner served at hotel.

HOTEL: LABERSA HOTEL & CONVENTION CENTER SAMOSIR 5\* OR SIMILAR

### D4: SAMOSIR - PARAPAT - MEDAN [B,L,D]

Breakfast at hotel, check out. Take ferry back to Parapat, then drive to Medan. On the way, stop over at **Pematang Siantar town** for rest room and shopping at **Paten Snack shop** for local peanut snacks. Arrive in Medan and visit Annai Velangkanie Catholic Church, a unique Catholic Church with Indian and European architecture. Then proceed to visit Sultan Maimoon Palace and Chinese Temple. Transfer to hotel and check-in. Dinner served at local restaurant.

**HOTEL: FOUR POINTS BY SHERATON 4\* OR SIMILAR** 

## D5: MEDAN – SINGAPORE

Breakfast in hotel, enjoy hotel facilities such as swimming pool and fitness center until check-out. Lunch at own expense. Do some last-minute shopping. Free time until transfer to airport.

FLIGHT DETAILS: SQ 995 KNOSIN 2020/2255

SINGLE	TWIN / TRIPLE	CWB	CNB	AIRPORT TAX	23DEC SURCHARGE
\$948	\$798	\$718	\$608	\$150	\$50

## PACKAGE INCLUSIVE OF:

- Roundtrip air ticket by Singapore Airlines
- 7kg hand-carry + 25kg check-in baggage
- Accommodation, Tours and Meals as per itinerary
- Local English-Speaking Tour Guide

## PACKAGE EXCLUDE:

- Tour Guide tips @ \$30/pax (Pay upon booking)
- Tour Leader tips (if any) @ \$20/pax (Pay directly)
- Travel Insurance (RECOMMENDED TO BUY)

- Beverage during meals

**NOTE: SEQUENCE OF OR** ITINERARY / FLIGHT TIMING / MEALS STATED MAY CHANGE WITHOUT PRIOR NOTICE 230825







# 180GT / 26NOV / 23DEG 2025













### 第1天: 抵达棉兰 - 前往布拉斯塔基高原 [午/晚餐]

## → 航班详情: SQ 990 SINKNO 0730/0800

抵达\*\*棉兰瓜拉纳姆国际机场(Kualanamu International Airport)后,由我们当地的专业代表迎接 接机,并前往当地餐厅享用午餐。午餐后,乘车前往位于卡罗高原、海拔约1,400米的布拉斯塔基山 城(Brastagi),车程约2.5小时。这里全年气候凉爽宜人,是避暑胜地。沿途穿越热带雨林,并特别 安排参观位于锡巴亚克火山(Mount Sibayak)山脚下的天然温泉。若您有兴趣泡汤,请记得携带泳 衣和毛巾,享受Karona硫磺温泉池带来的温暖疗愈体验。随后将参观庄严的缅甸风格金色佛塔

(Burmese Golden Pagoda) ,并漫步在当地著名的水果与传统服饰市场,感受高原小镇的热闹氛 围。如天气晴朗,您还有机会远眺雄伟的辛纳号火山(Mount Sinabung),留下难忘美景。傍晚时 分,办理入住手续并享用美味的高原火锅晚餐。

酒店: MIKIE HOLIDAY RESORT 4\* 或同等级别

(注意:由于酒店位于海拔1400米,因此酒店没有空调)

### 第2天: 布拉斯塔基 - 多巴湖 - 巴拉巴 [早/午/晚餐]

早餐后,启程前往多巴湖畔美丽的小镇——巴拉巴(Parapat)。沿途将停留参观壮观的Sipiso-piso 瀑布,并前往坐落于多巴湖北端的Taman Simalem度假村。在这里享用午餐,伴随辽阔湖景,尽享 悠然风光。午后继续前往Parapat,一路可欣赏高原上的蔬果、咖啡种植园与松树林,沿途湖光山色 令人心旷神怡。抵达Parapat后稍作休息,随后入住酒店。

膏 酒店: NIAGARA HOTEL 4\* 或同等级别

### 第3天:巴拉巴 - 沙摩西岛深度游 [早/午/晚餐]

酒店早餐后,抵达岛上。首站参观Tomok村,探访巴塔克王族的古石棺,并可在村中选购手工艺品与 当地特色纪念品。接着前往Ambarita村,这是一个典型的巴塔克传统村落,您将在此看到石椅与审 判石台,感受古老部落的文化遗迹。午餐于当地餐厅享用。餐后前往Sibea-bea公园,拍摄世界上最 高的耶稣雕像(高达61米)。随后造访景色迷人的Efrata瀑布。傍晚入住酒店,于湖岛上度过一个宁 静悠闲的夜晚。

酒店: LABERSA HOTEL & CONVENTION CENTER SAMOSIR 5\* 或同等级别

## 第4天:沙摩西岛 - 巴拉巴 - 棉兰 [早/午/晚餐]

酒店早餐后,乘渡轮返回Parapat。随后启程前往棉兰市(Medan),途经Pematang Siantar与 Tebing Tinggi。在Pematang Siantar停留稍作休息,并参观当地著名的Paten花生特产店,可自由 选购零食伴手礼。抵达棉兰后,参观融合印度与欧式建筑风格的独特教堂——Annai Velangkanni天 主教堂。接着前往棉兰市区,参观苏丹皇宫(Maimoon Palace)、中式庙宇等地标性景点。办理 入住 酒店。晚餐安排于当地餐厅享用。

酒店: FOUR POINTS BY SHERATON 4\* 或同等级别

### 第5天: 棉兰 - 新加坡 [早餐]

在酒店享用早餐并享受酒店设施,如游泳池和健身中心,直至退房。午餐自费和进行最后一刻的自由 购物。自由活动时间直至送往机场。

→ 航班详情: SQ995 KNOSIN 2020/2255

单人	双人 / 三人	孩童占床	孩童无床	机场税	23DEC SURCHARGE
\$948	\$798	\$718	\$608	\$150	\$50

### 配套包含:

- 新加坡航空往返机票
- 7公斤手提行李 + 25公斤托运行
- 行程中的住宿、游览和餐饮
- 当地英文导游

- 导游小费 @ \$30/人 (预订时支付)
- 领队小费(如有)@\$20/人(直接支付)
- 旅游保险(建议购买)
- 用餐时的饮料

注意:所述顺序或行程/航班 时间/膳食可能会更改,恕不 另行通知

230825



8858 6778 SINGATOUR PTE LTD 6323 4556



